

Message 信息

Passing the Baton

薪火相傳

Pastor Ryan Cheung 張耕良牧師

Interpreter 傳譯 (Mandarin 國) Esther Yuan 袁洋

Interpreter 傳譯 (Cantonese 粵) Pastor Daniel Chan 陳東昇牧師

Psalm 詩篇 78:1-8
Passing the Baton 薪火相傳

January 11, 2026

Psalm 詩篇78 – Passing the Baton 薪火相傳

Jude 1:3 – *³ Beloved, although I was very eager to write to you about our common salvation, I found it necessary to write appealing to you to contend for the faith that was once for all delivered to the saints.*

猶大書 3 – ³親愛的弟兄啊，我想盡心寫信給你們，論我們同得救恩的時候，就不得不真寫信勸你們，要為從前一次交付聖徒的真道竭力的爭辯。

Psalm 詩篇 78 – Passing the Baton 薪火相傳

CBCOC Mission – Make disciples of Jesus Christ through worship, fellowship, equipping, and evangelism.

橙縣華人浸信會 使命 – 透過敬拜、團契、裝備與傳福音，使萬民作耶穌基督的門徒。

CBCOC Vision – Be a multigenerational family church reaching a diverse community with grace, love, and hope in Jesus Christ.

橙縣華人浸信會異象宣言 – 成為多代同堂的家庭教會以耶穌基督裡的 恩典、愛、盼望，接觸多元化的社區。

1. Passing the Baton

薪火相傳

2. Non-negotiables

不可協商的事項

- Discipleship 門徒訓練
- Evangelism 福音傳播
- Missions 宣教事工

Psalm 詩篇 78 – Passing the Baton薪火相傳

CBCOC Mission – Make disciples of Jesus Christ through worship, fellowship, equipping, and evangelism.

橙縣華人浸信會 使命 – 透過敬拜、團契、裝備與傳福音，使萬民作耶穌基督的門徒。

CBCOC Vision – Be a multigenerational family church reaching a diverse community with grace, love, and hope in Jesus Christ.

橙縣華人浸信會異象宣言 – 成為多代同堂的家庭教會以耶穌基督裡的 恩典、愛、盼望，接觸多元化的社區。

Discussion Questions 討論題目：

1. What do you think is the most important task in your congregation to make this transition as taught in the sermon?

您認為在您的教會中，要實踐講道中所教導的轉變，最重要的任務是什麼？

2. What is one thing that your generation (church tenure and/or age as defined in the sermon) can contribute to this transition?

- a. How will your suggestion help us to be a multigenerational church?

您們這一代人 (指講道中定義的教會任期和/或年齡層) 能為這場轉型貢獻什麼？

- a. 您的建議將如何幫助我們成為一個跨世代的教會？

Discussion Questions 討論題目：

3. What is the most important thing we need to do as a church in this transition to maintain grace, love, and hope in CBCOC?

在教會轉型過程中，我們作為教會最需要做的是什麼，才能在橙縣華人浸信會中持守恩典、愛心與盼望？

4. How can your congregation grow specifically in the areas of discipleship, evangelism, and missions?

您的教會如何在門徒訓練、福音傳播及宣教事工等領域具體成長？